
RCPA 2023-10-25 Pagina 1 
 

 
Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 

p/a  Gemeente Assen 

Noordersingel 33 

9401 JW  ASSEN 

 

assenclientenraad@gmail.com 

www.rcp-assen.nl  

 

 

Verslag overleg Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 
Plaats:  Vakbondshuis FNV 

Datum: Woensdag 25 oktober 2023 

Aanwezig RCPA: Aaftien Schlundt Bodien, Joke Hak, Jeanette Kleene, Franklin Karst, Roelien 

Ensing, René Hedemann, Elma van Lienen, Menno Molenaar, Ada Gorter 

(digitaal) 

Gasten: Niko Rijkens (gemeente), Ilonka Slesazeck en Ellis Ensing (Participatieraad) 

Afwezig mk:  

Notuliste:  Monique Loppersum 

 
 

Nr. Omschrijving Actie 
1. Opening en vaststelling agenda 

Franklin opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

Aantekeningen werkoverleg 11 oktober 

Van Caroline van Zanten is een mail ontvangen. Er zijn drie thema tafels. Roelien, 

René, Franklin en Jeanette hebben zich opgegeven. Aangezien er maar 3 personen 

nodig zijn zal Jeanette dan niet aansluiten. De agenda en stukken voor deze 

bijeenkomst volgen nog.  

Aaftien heeft ook een mail ontvangen van Mariska Witte over de nadere regels 

maatschappelijke ondersteuning en jeugdhulp. Aan Mariska zal gevraagd worden of 

ze op 22 november a.s. een toelichting hierover wil geven.   

 

 

 

 

 

 

 

 

Aaftien 

3. Verslag vergadering RCPA 27 september 2023  

Het verslag van de vergadering van 27 september 2023 wordt zonder wijzigingen 

goedgekeurd.  

 
Naar aanleiding van: 

Geen bijzonderheden.  

 

 

4. Vaststellen ongevraagd advies 

- Reactie Gert Jan Overduin op ongevraagd advies   

Tijdens de vergadering is dit verslag officieel goedgekeurd. Van Gert Jan is de 

terugkoppeling gekomen dat er aandacht aan besteed wordt bij de ambtenaren.  

 

 

5. 19.30 uur – Niko Rijkens 

• Plan van Aanpak Gezondheid in Assen 

Het document integraal zorg akkoord is eerder al toegestuurd. De presentatie heeft 

Aaftien ontvangen en ze gaat deze morgen nog doorsturen. Tijdens de vergadering 

heeft Niko de presentatie toegelicht.  

 

 

 

 

Aaftien 
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Vandaag gaat de presentatie over IZA en het vervolg van GALA.  

De regiobeelden zijn inmiddels vastgelegd. Op dit moment wordt gewerkt aan de 

uitwerking van de 6 prioritaire opgaves, dit moet eind december 2023 afgerond zijn.  

De lokale uitvoeringsplannen zullen begin 2024 volgen.  

 

De 6 prioritaire opgaves zijn: 

• Mentale gezondheid 

• Gezonde leefstijl 

• Arbeidsmarkt 

• Kwetsbare inwoners 

• Vitaal ouder worden 

• Toegankelijkheid van zorg 

 

De uitwerking van de prioritaire opgaves is opgenomen in de presentatie en ook de 

strategische doelstellingen zijn hierin opgenomen. Assen is niet overal bij betrokken, 

maar de gemeentes Assen, Midden Drenthe en Emmen hebben samen wel de meeste 

invloed. 

Bij het IZA gaat het om het beheersbaar maken van de zorgkosten in de toekomst. 

Ook uitgaande van het feit dat er in de toekomst een personeelstekort is. Hoe ga je 

van zorg naar gezondheid. Zorg moet bereikbaar en toegankelijk blijven.  

Assen is betrokken bij twee prioritaire opgaves, te weten: 

• Vitaal ouder worden 

• Mentale gezondheid.  

 

Het plan GALA is halverwege september vastgesteld. Het goede nieuws is dat het 

plan is goedgekeurd door VNG. Dit betekent dat het plan aan de voorwaarden 

voldoet en dat we hiervoor een budget beschikbaar hebben gekregen.  

Op dit moment zijn er individuele gesprekken met projectleden om te kijken of we 

het geld ook kunnen gaan uitgeven, het meeste kan, maar het moet wel op korte 

termijn gebeuren. Indien niet alles wordt besteed moet het geld normaal gesproken 

terug naar het Rijk, halverwege november wil de gemeente de balans opmaken om te 

kijken of er nog budget over is voor bijvoorbeeld mantelzorg o.i.d. Gekeken wordt of 

er geschoven kan worden met het geld. Het college heeft ervoor gekozen om te 

kijken of we het nog wel kunnen uitgeven. Maximaal 15% mag van het budget 

overgeheveld worden naar het volgend jaar.  

 

Werkgroep gezonde leefomgeving → denk aan voldoende speelplekken voor 

kinderen, bepaalde gebieden waar geen auto’s mogen komen. Er is een project BOS 

(Bewegen, Ontmoeten en Spelen) en een wijkaanpak van Lariks en Pittelo.  

Bij monitoring kun je denken aan het monitoren van de doelstellingen. 

De leden van de werkgroepen zijn over het algemeen van kantoor, ook zitten er wel 

een aantal medewerkers bij vanuit de uitvoering. De groepen moeten nog 

samengesteld worden.  

Bij het versterken van de sociale basis gaat het om mantelzorg, ondersteuning van 

vrijwilligersorganisaties etc.  

Bij het terugdringen van gezondheidsverschillen kun je denken aan wat je kunt doen 

om te voorkomen dat bewoners ziek worden.  

In de bijlage achter in het plan staat bij elk thema een plan wat de gemeente gaat 

doen. Dit wordt nog wel kritisch tegen het licht gehouden en aangevuld.  

 

Het plan GALA is goedgekeurd en wordt uitgevoerd. In de stuurgroep willen wij als 

raad niet gaan zitten. Voor ieder GALA onderdeel kan Niko aangeven wie hiermee 

bezig is. Niko zal dit aanleveren met voornaam en achternaam. Voor overall vragen 

kan altijd Niko benaderd worden.  
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Op 8 november is er nog een brede projectbijeenkomst in de Componist, hiervoor 

zijn de leden van de raden ook van harte welkom. In de brede projectgroep wordt ook 

besproken hoe de raden meegenomen kunnen worden aan de voorkant.  

Ook is de vraag of er mensen aan de voorkant willen deelnemen in de werkgroepen 

die er zijn.  

Als wij als raden mee gaan schrijven met het beleid kunnen we hier geen advies meer 

op geven, terwijl dit wel de taak is van de beide raden.  

Op basis van de drie thema’s versterken sociale basis, terugdringen 

gezondheidsachterstanden en gezonde leefomgeving komt een uitvoeringsplan. De 

raden kunnen aan de voorkant meedenken, maar Niko kan ook een toelichting geven 

in de vergaderingen wat op dat moment de huidige stand is. De drie redenen om wel 

mee te doen aan de voorkant zijn: 

1. Om meer aan de voorkant betrokken te worden 

2. De leden van de raden zijn een vertegenwoordiging van de inwoners 

3. Om open en transparant te zijn en om dit op een goede manier te doen. 

Indien de raden niet aan de voorkant betrokken willen zijn dan is de invloed later een 

stuk minder. Op het moment dat het uitvoeringsplan klaar is kan er bijna niets meer 

veranderd worden.  

Het is aan de raden om hierin een afweging te maken.  

 

Er moet nog gekeken worden hoe vaak de werkgroepen bij elkaar komen. Dit wordt 

op 8 november a.s. besproken. Vermoedelijk wordt de frequentie eens per 2 

maanden. Tijdens deze bijeenkomsten vertegenwoordig je ook de inbreng van de 

burger. Het is wel goed dat degene die in de werkgroepen gaan deelnemen  een 

verslag gaan doen in de raden zelf. Indien je in de werkgroep komt moet je een 

mandaat krijgen om mee te kunnen doen. Het is wel belangrijk dat iedereen in de 

raad het proces volgt.  

 

Niko zou wel graag willen weten voor 8 november wie komen of niet.  

Indien wij niet deel willen nemen, dan wil hij ook graag weten hoe wij als raden hier 

wel bij betrokken willen zijn.  

 

Niko wordt bedankt voor de presentatie.  

 

Na de presentatie wordt aangegeven door de RCPA dat het enerzijds mooi is om in 

een werkgroep teparticiperen, anderzijds is het niet de rol van de raden. René geeft 

aan dat je eigenlijk advies geeft in de werkgroep.  

Het is een goed idee om naar de lunchbijeenkomst te gaan. Roelien, Ada en Elma 

gaan hier naar toe. René wil wel eventueel deelnemen in een werkgroep. Na de 

lunchbijeenkomst wordt dit in het werkoverleg besproken.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Roelien, 

Ada, Elma 

6.  Programma Sociale Stad Assen 

• Raadsbrief 

De gemeente is nog bezig met een plan voor de communicatie. In het plan van 

aanpak van gezondheid komt dit ook naar voren. De stukken zijn met name ter 

kennisneming. Het voorstel is om eerst de toelichting van Niko af te wachten.  

Elma zal tijdens het voorzittersoverleg vragen of Anneke een toelichting komt geven 

of dat dit niet nodig is. Franklin geeft aan dat het veel is met elkaar naast IZA en 

GALA. Er is over gesproken dat het gemakkelijker en overzichtelijker moet worden.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. Voorbereiding gesprek met WPDA 8 november a.s. 

Er zullen een aantal gespreksonderwerpen aangereikt moeten worden. De volgende 

onderwerpen zullen worden doorgegeven: 

• Wat is de status van de energietoeslag in zijn algemeenheid voor mensen die 

buiten de bijstand vallen.  
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• Er zijn ook veel mensen in de bijstand gekomen die nu eigenlijk ook 

afgekeurd moeten worden vanwege gezondheidsklachten. Deze blijven in de 

bijstand zitten onder het bijstandsregiem, hoe gaat de WPDA hiermee om. 

Gemerkt wordt dat er nu veel stress heerst onder deze groep mensen.  

• Is er maatwerk bij uitkeringen 

• Wat zijn de cijfers? Hoeveel uitkeringsgerechtigden zijn er en wat is de 

instroom en uitstroom? 

• Wat is de status van het project basisbanen.  

Aaftien gaat deze punten doorgeven. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aaftien 

8. Informatie vanuit het veld 

Algemene zaken 

Geen bijzonderheden.  

 

Werk en Inkomen 

Geen bijzonderheden. 

 

Zorg en Welzijn 

Geen bijzonderheden.  

 

 

9.  Rondvraag en Sluiting 

Ada gaat nog een mail sturen naar Gert Jan voor agendapunten voor het 

voorzittersoverleg. Wat ook meegenomen wordt is de WMO-regel dat indien je HH 

hebt dat je dan 2x per jaar je afval gratis mag laten ophalen. Dit mag echter alleen 

maar indien er niemand in huis woont boven de 18 jaar. Maar wat als er nu 

bijvoorbeeld twee bewoners zijn waarvan 1 een WMO-indicatie heeft en de ander 

niet terwijl de leeftijd al wel hoog is? 

 

Joke heeft de voorzitter van het SNA gemaild, er is een reactie gekomen dat ze bezig 

zijn om een afspraak te maken. 

 

Franklin sluit vervolgens de vergadering om kwart voor negen en wenst iedereen wel 

thuis.   

  

 

Ada 

 

 

Dit verslag is goedgekeurd en vastgesteld in de vergadering van 22 november 2023. 

 

 

 

Ada Gorter-ten Brink      Aaftien Schlundt Bodien 

voorzitter       secretaris 

 

 


